

國立臺北教育大學教務處 公告
Notice
Office of Academic Affairs, National Taipei
University of Education

107 年 12 月 18 日
December 18, 2018

主旨：有關本校日間學制學士班、碩博士班學生 107 年 12 月 31 日(星期一)彈性放假補課事宜，請 查照。

Subject: Extended holiday on December 31, 2018 (Monday) and make-up classes for undergraduate students and day graduate school students.

說明：

Content:

- 一、依據本校 107 學年度行事曆，開國紀念日連續假日 107 年 12 月 31 日(星期一)彈性放假，當日課程請各授課教師及學生自行協調補課事宜。

In accordance to the University's 2018 academic calendar, December 31, 2018 (Monday) is an extended holiday for the Founding Day of the Republic of China, and teachers and students shall coordinate their own make-up classes.

- 二、惠請各系(所、學位學程)及各單位協助通知所屬教師及學生知悉。

Please notify all teachers and students in your departments (graduate schools, degree programs) .

此致

各系(所、學位學程)、單位
全校日間學制教職員生
To all relevant units,
faculty and students

